
Årsmötesprotokoll Stehags Intresse-och försköningsförening 2022-03-20

1. Mötet öppnades och Emil Åsegård valdes till mötesordförande och Johan Hatje till
mötessekreterare.

2. Dagordningen godkändes med tillägg om att lägga till en paragraf med val av
kommande års valberedning vilket blir §10.

3. Anders Hatje och Indy Lennartson valdes till justerare tillika rösträknare.
4. Johan föredrog mötets behöriga utlysande, att kallelsen gått ut med dagordning och

verksamhetsberättelse till föreningens medlemmar och info på Facebook & hemsidan
senast 6 veckor innan årsmötet, vilket godkändes och lades till handlingarna.

5. Johan föredrog verksamhetsberättelsen som lades till handlingarna.
6. Emil föredrog styrelsens ekonomiska redovisning och Johan samt Anders (kassör)

svarade på frågor från åhörarna som dök upp kring de extra förskönings- och
mediepengar vi fått från kommunen och vad det skall användas till etc.

7. Nina läste upp revisorernas berättelse och den lades till handlingarna.
8. Årsmötet godkände ansvarsfrihet för styrelsen.
9. Valberedningen Christian Abrahamsson och Mattias Andersson föredrog kommande

verksamhetsårs styrelse och revisorer enligt följande:
- Ordförande: Johan Hatje (1 år)
- Ordinarie ledamöter: Louise Hagelberg (2 år), Sandra Nilsson (2 år),

Anders Hatje (2 år), Indy Lennartsson (2 år), Anna Dahlin (1 år), Josef Janosi (2 år)
- Ersättare: Jacob Skerfe (1 år), Cornelia Neuman (1 år), Elisabeth Janosi (1 år)
- Revisor: Nina Nordh
- Revisorssuppleant: Christian Abrahamsson

Årsmötet godkände valberedningens förslag på kandidater,
till styrelsen i Stehags Intresse- och Försköningsförening 2022.

10. Årsmötet bestämde att Christian Abrahamsson, Mattias Andersson och Emil Åsegård
väljs att sitta i valberedningen.

11. Frågan om medlemsavgift lyftes där diskussionerna handlade om både 0:- i
medlemsavgift för att slippa administrativt arbete, men också att kanske omvandla
medlemsavgiften till någon form av arbetsinsats från medlemmar under året.
Årsmötet bestämde att medlemsavgiften för 2022 fortsatt skall vara 0:-, men att
styrelsen under verksamhetsåret skall fundera över frågor som ”vem räknas som
medlem” och hur man aktivt rekryterar nya medlemmar till föreningen.

12. Inga motioner hade inkommit till mötet.
13. Fråga kom upp om att på hemsidan få lite info om vem som sitter med i styrelsen och

även att årsmötesprotokollet finns med där, föreningen fixar detta inom kort.
14. Mötet avslutades.

__________________________
Johan Hatje (sekreterare)

__________________________ __________________________
Anders Hatje (justerare) Indy Lennartsson (justerare)


